
 
 

 

 
                                                                                                                                                                                 22/6 -2021 

                                                    Årsmøde i skytte afdelingen. 21 juni 2021 

                                                                                    Referat 

 

                   Deltagere:  Firma Skytte Klubben 2 – Radiometer 1  

                     

                   1, Valg af dirigent 

                       Ole Thy blev valgt.  

 

                  2. Valg af referent 

                        Ole Thy blev valgt  

 

                   3. Valg af stemmetællere 

                        Ingen stemmetællere blev valgt. 

 

                   4. Beretning 

                       Ole Thy gennemgik den skriftlige beretning som var udsendt på forhånd. Godkendt med følgende 

                       kommentar: Vi har ingen løsning på den faldende aktivitet 

                       Læs hele beretningen: Klik her 

 

                   5. Indkomne forslag 

                       Ingen forslag 

 

                   6. Orientering om regnskab 2020. 

                       Ole Thy orienterede om regnskabet 

 

.                     6. Orientering om budget 2021 

                       Ole Thy orienterede om budget.  

 

                   7. Fastsættelse af kontingent i skytteafdelingen 

                       Uændret 650 kr. pr. klub årligt.   

 

                   8. Valg af udvalg     

                       Formand Ole Thy og udvalgsmedlem Benny Munk blev genvalgt     

                        

                 

                   9. Afslutning 

                       8 FSKBH skytter deltog i FSKBH sommerstævne 

                       3 deltagere til årsmødet til trods at det var meddelt at vi skulle tale om skytte afdelingens fremtid. 

                       Ja det er ikke den store interesse vore foreninger udviser for FSKBH skytte afdeling. Vi vil i 

                       udvalget vil se på hvor mange FSKBH skytter der deltager i FSKBH 15m. efterårs stævne sidst 

                       i oktober. Vi håber på min. 25 FSKBH skydninger til stævnet. Hvis der ikke kommer så mange 

                       vil årsmødet i 2022 omhandle afvikling af FSKBH skytte afdeling.                                                                                                                                                                                                                              

                                                                                                                                                                                                                                         

 

 

                                                                                                                           Med skytte hilsen                                                                           

                                                                                                                           FSKBH skytte afdeling 

                                                                                                                           Ole Thy Christensen 

                                                                                                                       

    

 

                                                   

https://www.fskbh.dk/media/1796609/skydning-beretningen-2021.pdf


 
 

 


